
Informácia  

z 2. zasadnutia Rady školy pri ZŠ Likavka, konaného dňa 02.12.2016 

 

Prítomní: JUDr. M. Brtko, Ing. M. Švento, Mgr. J. Brtko, J. Hykel, P. Švichký,    

A. Solár, P. Salva, Ing. L. Rázgová, Ľ. Hradská 

Ospravedlnení: Mgr. Ľ. Kočibálová, PaedDr. M. Brtková 

Hostia:  Mgr. Ľ. Birtus, Mgr. S. Baranová, PaedDr. R. Mudičková 

 

Program: 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácie riaditeľa školy 

4. Rôzne 

5. Uznesenia 

6. Záver 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko otvoril zasadnutie 

a privítal prítomných. Oboznámil s programom zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ 

Likavka. Za zapisovateľa bola poverená PaedDr. R. Mudičková. 

 

2. Kontrola uznesenia 

Pod vedením predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtku prebehla 

kontrola jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady 

školy. K jednotlivým uzneseniam bol vytvorený priestor na diskusiu v bode ich 

realizácie. 

 

3. Informácie riaditeľa školy 

Pán Mgr. Ľ. Birtus, riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka informoval prítomných o aktivitách                     

a akciách, ktoré sa uskutočnili na pôde ZŠ s MŠ Likavka i mimo nej a o rôznych 

činnostiach súvisiacich so životom ZŠ s MŠ Likavka a Obce Likavka. 

Výchovno-vzdelávacia činnosť: 

 oboznámil s jednotlivými činnosťami žiakov primárneho a nižšieho stredného 

vzdelávania základnej školy v prvom štvrťroku šk. roku 2016/2017, 



 informoval o zrealizovaných kultúrnych, športových podujatiach a súťažiach, 

ktorých sa zúčastnili žiaci ZŠ s MŠ Likavka a o ich výborných výsledkoch 

a umiestneniach, 

 predniesol správu o priebehu celoslovenského testovania žiakov 5. ročníka               

ZŠ s MŠ Likavka, v šk. roku 2016/2017, 

Personálne obsadenie: 

 informoval o personálnom obsadení, ktoré ostáva nezmenené, pani PaedDr. 

Majková zostáva naďalej na dlhodobej PN a zastupujú ju pán farár Mgr. Pavol 

Ondrík a pán kaplán Mgr. Lukáš Kutlák, 

Materiálno-technické zabezpečenie ZŠ s MŠ Likavka a jeho zmeny 

 informoval prítomných o priebehoch rokovania a o aktuálnom stave v rámci 

vybavovania nového kotla, podotkol, že je to momentálne najvážnejšia 

a kľúčová záležitosť, 

 podal správu o opilovaní drevín v areály ZŠ s MŠ Likavka a o výsadbe 

stromčekov - 14 drevín,  

 vyjadril závery ohľadne skladovania bioodpadu, kompostoviska a skládky rezu 

– nie je efektívne skladovať bioodpad, pretože nie je vhodné kúriť s rôznymi 

materiálmi, aby sa nepoškodila pec; dodávka štiepok a rezu  je zabezpečená, 

a keďže nie je potrebné toľko kúriť, mala by byť tohto roku aj menšia, 

 informoval prítomných o zahájení budovania „diaľky“ v spolupráci s Obcou 

Likavka. 

 

Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ podala informáciu o činnosti 

a aktivitách v materskej škole za uplynulé obdobie–prvý štvrťrok šk. roku 2016/2017: 

 úvodom ospravedlnila pani Mgr. Ľ. Kočibálovú, ktorá je dlhodobo PN 

a informovala o súčasnej personálnej zostave zamestnancov v MŠ, 

 zhodnotila výchovno-vzdelávaciu činnosť MŠ v jej príslušných oddeleniach 

a informovala prítomných o činnostiach a zrealizovaných aktivitách v prvom 

štvrťroku šk. roka 2016/2017 i s plánovanými akciami na obdobie druhého 

štvrťroka daného školského roka – návšteva Liptovského múzea 

v Ružomberku, tvorivé dielne s rodičmi detí, príprava Mikuláša, vianočnej 

besiedky a karnevalu, 



 poďakovala pánovi Mgr. Ľ. Birtusovi, riaditeľovi ZŠ s MŠ Likavka a pánovi 

Ing. Mariánovi Javorkovi, starostovi Obce Likavka za pomoc pri realizácii 

projektu z Mondi SCP – Kamenný chodník, ktorý sa vybudoval pod prednými 

oknami a pred vchodom do materskej školy, 

 oboznámila prítomných s aktuálnym stavom počtu detí v MŠ (63 detí) 

a informovala o zapísaných ďalších dvoch deťoch, ktoré nastúpia od februára 

a marca 2017. 

 

4. Rôzne 

V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

 riaditeľ školy pán Mgr. Ľ. Birtus vyjadril pochvalu za vybudovaný chodník 

pred materskou školou zrealizovaný s finančnou pomocou Mondi SCP 

Ružomberok, 

 pán Mgr. J. Brtko predostrel návrh o vybudovaní podobných chodníkov 

a výstupov k jedálni ZŠ s MŠ Likavka, k čomu pán riaditeľ školy vyjadril svoje 

stanovisko a informoval prítomných o pláne do budúcna vybudovať dva 

výstupy – jeden k jedálni a druhý výstup z budovy 1.-4. na ihrisko, 

 riaditeľ školy pán Mgr. Ľ. Birtus informoval, že aj prevádzka MŠ počas 

Vianočných prázdnin bude prerušená, Vianočné prázdniny sú v termíne            

od 22.12.2016 do 08.01.2017;vyučovanie a prevádzka MŠ začína 09.01.2017, 

 pán J. Hykel avizoval požiadavku od rodičov k zavedeniu elektronických 

žiackych knižiek - k problematike sa rozprúdila diskusia; k danej téme sa 

vyjadril aj riaditeľ školy pán Mgr. Ľ. Birtus, ktorý podotkol, že v súčasnosti 

podľa jeho názoru, by bolo lepšie dať prednosť osobnému stretnutiu pedagógov 

s rodičmi, k čomu sa priklonili viacerí členovia Rady školy pri   ZŠ s MŠ 

Likavka, 

 pán JUDr. M. Brtko, predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka poďakoval 

členom za ich aktívnu účasť a podnetné príspevky počas zasadnutia Rady školy 

pri ZŠ s MŠ Likavka, 

 v závere pán JUDr. M. Brtko, predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

vyslovil pochvalu pánu Mgr. Ľ. Birtusovi, riaditeľovi ZŠ s MŠ Likavka za 

príkladné vedenie školy, jej napredovanie, či už v oblasti výchovy 

a vzdelávania, medziľudských vzťahov, materiálneho vybavenia, budovania 



a rekonštrukcií, výborných výsledkov v rámci viacerých kontrol a inšpekcií, 

vyjadril uznanie za „kus urobenej práce“. 

 

5. Uznesenia 

Rada školy berie na vedomie: 

   Informácie pána Mgr. Ľ. Birtusa, riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka. 

   Informácie pani Mgr. S. Baranovej, zástupkyne RŠ pre MŠ Likavka. 

   Informácie, resp. dotazy p. Ing. J. Brtku, p. J. Hykela, JUDr. M. Brtku k bodom 

zasadnutia v oblasti rôzne. 

 

 Rada školy schvaľuje: 

 Rada školy pri ZŠ s MŠ Likavka schvaľuje plán zasadnutí na budúci rok 2017 

predložený JUDr. M. Brtkom, predsedom RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka nasledovne:  

február 2017, jún 2017, september 2017, december 2017 

       priebeh hlasovania:  jednomyseľne schválené 

 

  za:       9 členov  (JUDr. M. Brtko, Ing. M. Švento, Mgr. J. Brtko, J. Hykel, 

  P. Švichký,  A. Solár, P. Salva,  Ing. L. Rázgová, Ľ. Hradská) 

 proti:        0 členov 

 zdržalo sa:    0 členov 

 

6. Záver 

Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko poďakoval prítomným za 

pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

 

 

 

V Likavke, dňa 02.12.2016 


